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1 FvD 10.a. Stigter Integrale effectenanalyse 
van het project net op zee 
Hollandse Kust (west 
Beta)

Klopt onze veronderstelling 
dat de aanleg van het 
windpark vertraagd wordt 
omdat deze niet op het net 
aangesloten kan worden?

Het is ons niet bekend om welk windpark het specifiek gaat. Wij 
hebben wel vernomen dat een aantal windparken vertraging 
heeft opgelopen, waar aansluiting op het net een rol heeft 
gespeeld. Dit geldt overigens voor heel Nederland. Voor zover 
ons bekend zijn de initiatiefnemer en netbeheerder gekomen tot 
een oplossing.   

2 FvD 10.a. Stigter Integrale effectenanalyse 
van het project net op zee 
Hollandse Kust (west 
Beta)

Welke rol heeft de 
Provincie Noord-Holland in 
dit geheel? Bijvoorbeeld 
waar het gaat om het 
informeren en begeleiden 
van Noord-Hollandse 
gemeenten.

De Provincie is op grond van de Elektriciteitswet het bevoegd 
gezag voor de coördinatie van de vergunningen voor windparken 
tussen de 5 en 100 MW op land. Zaken als netaansluitingen en 
de inkoop van turbines ligt buiten onze bevoegdheid. Dat geldt 
ook voor gemeenten. Zij zijn het bevoegd gezag voor turbines 
kleiner dan 5MW op land. 

Voor wat betreft de netaansluiting van het windpark op zee 
kunnen wij u meegeven dat wij samen met de regio IJmond een 
regioadvies opstellen voor de Minister, die hiervoor bevoegd 
gezag is, en ons advies in zijn overweging voor 
aanlandingslocatie en kabeltracé meeneemt. Het gaat daarbij 
om de aansluiting van het windpark op een uitbreiding van het 
beoogde transformatorstation in Wijk aan Zee. Dit advies 
ontvangt u ook ter kennisname.

3 FvD 10.g. Stigter Brief nationaal 
programma RES

Deze brief gaat over de 
voortgang van de RES. 
Daarin is de volgende zin 
opgenomen: 'Mocht het 
Coronavirus ons nog veel 

Wij zullen u via onze actualiteitenbrief van 14 april 2020 
informeren over de aangepaste planning voor de RES’sen. De 
aanpassing is het resultaat van het overleg tussen de koepels en 
het Rijk op 8 april jongstleden. Het NP RES heeft daarover een 
bericht uitgedaan (zie hun bericht). In onze actualiteitenbrief 
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langer in de ban houden 
dan 6 april 2020, dan leidt 
dit mogelijk tot herziening 
van bovenstaande.' 

Het is inmiddels 6 april 
geweest. Komt er een 
nieuwe brief met een 
herziening?

zullen wij daarop ingaan.

4 PvdD, 
Hollebeek

- Stigter Strategische agenda GS 
o.b.v. coalitieakkoord

"In een pilot onderzoeken 
we of zonneakkers in de 
Schipholregio tevens een 
bijdrage kunnen
leveren aan het 
terugdringen van de 
ganzenoverlast."

Wat is de stand van zaken 
met betrekking tot dit 
project? Is het al gestart? 
Zijn er al resultaten 
bekend? Zo ja: wat zijn 
deze resultaten? Zo nee: 
wanneer worden de eerste 
resultaten
verwacht?

Deze ambitie wordt uitgewerkt via het proces van de Regionale 
Energiestrategieën. We hebben als provincie de 
Haarlemmermeer als kansrijke locatie voor zonne-energie 
opgenomen in het “NH Perspectief op de RES”, ook vanwege de 
mogelijkheid bij te dragen aan vliegveiligheid, en brengen dit als 
bouwsteen in het RES-proces. We zien dat er in de regio 
Haarlemmermeer concrete ideeën zijn over het toepassen van 
zonne-energie nabij de landingsbanen. De gemeente staat open 
voor samenwerking om de effecten op vliegveiligheid daarbij 
integraal mee te wegen. Dit zal de komende tijd, in het RES-
traject, nader worden uitgewerkt. 
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5 PvdD, 
Hollebeek

- Loggen Strategische agenda GS 
o.b.v. coalitieakkoord

"Wij vinden het belangrijk 
om in de grote en 
toenemende vraag naar 
betaalbare woningen in 
onze provincie te voorzien 
en de 
woningbouwproductie te 
versnellen. Tegelijk willen 
wij de transitie
maken naar een volledig 
klimaatneutrale en 
circulaire bouw. Een goede 
ruimtelijke inpassing van
woningbouwprojecten is 
daarbij belangrijk."

Wordt de ambitie om 
zoveel mogelijk 
natuurinclusief te bouwen 
ook meegenomen in de 
uitwerking van de 
woonagenda? Wordt deze 
ambitie ook in 
acties/activiteiten vertaald 
richting 
de woonakkoorden?

Ja. Dit komt op verschillende plekken in de Woonagenda terug in 
de tekst en specifiek:  

1. Als onderdeel van het actiepunt 5B:  Voor nieuwbouw 
maken wij in de woonakkoorden afspraken met 
gemeenten om deze zoveel mogelijk klimaatneutraal, 
klimaatadaptief, natuurinclusief en circulair te 
ontwikkelen.

2. Als onderdeel van speerpunt 2, ‘Gezond, duurzaam en 
toekomstbestendig wonen in een aantrekkelijke provincie’ 
is hierover opgenomen: “In de woonakkoorden maken we 
daarom afspraken om deze doelstellingen te realiseren. 
Aandachtspunten hierbij zijn enerzijds de betaalbaarheid 
van nieuwbouw, vooral in het sociale en middensegment, 
en anderzijds de lagere woonlasten van een goed 
geïsoleerde klimaatneutrale woning en de 
aantrekkelijkheid van een gezonde leefomgeving. Door al 
direct in de planvormingsfase deze doelstellingen in te 
passen, kunnen veel kosten bespaard worden die anders 
in aanpassing van het ontwerp gaan zitten. De kosten van 
stedenbouwkundige ingrepen in de fysieke omgeving op 
het welzijn (zoals meer groen en 
ontmoetingsmogelijkheden) betalen zich terug in minder 
kosten voor gezondheid en welzijn.”

3. Als richtinggevende principe 8 (onderdeel van speerpunt 
2) : Woningbouw heeft een grote impact op het landschap, 
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de natuur en de biodiversiteit, zowel binnen als buiten het 
bestaand stedelijk gebied. In de woonakkoorden maken 
we afspraken om woningbouw zoveel mogelijk 
klimaatneutraal, klimaatadaptief, actieve mobiliteit 
stimulerend, circulair en natuur- en landschapsinclusief te 
ontwikkelen en dit vroegtijdig bij de locatiekeuze en 
planontwikkeling mee te nemen.


